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Земеделие, гори и околна среда /ПК по ЗГОС/

ПРОТОКОЛ № 43
Днес, 20.03.2023, от 17:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Земеделие, гори и околна среда /ПК по ЗГОС/".

Председател: Йорданка Стефанова

Присъствал

• Гюнай Далоолу
• Евгени Коев
• Мирослав Трифонов
• Николен Стойнов
• Пламен Петров
• Стоян Витанов

Присъствали още
Мариела Цонева - директор дирекция "ПП"

Дневен ред
1 - 2809-1 /17.03.2023: Определяне на трима общински съветници за членове на работната група за 
събиране, обобщаване и конкретизиране на предложения за честване на Деня на обявяване на 
въстанието на Асеневци в Търново за освобождение на България и възстановяване на Българското 
царство
Становище на комисията: Й. Стефанова - предлага да подкрепят предложението на водещата 
комисия по ОНК.
Комисията подкрепя предложението на водещата комисия за трима съветници в състава на 
работната група:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2811 /17.02.2023: Приемане на Политика за изработване, одобряване, актуализиране и отчитане 
на бизнес програмите на публичните предприятия, контролирани от Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2825 / 27.02.2023: Доклад и финансов отчет за дейността на Управителния съвет на Общински 
фонд "Заедно" за 2022 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 2850 /  16.03.2023: Изменение на Наредбата за определянето и администрирането на местните 
такси и цени на услуги на територията на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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5 - 2852 /  16.03.2023: Годишен доклад за наблюдение изпълнението на Плана за интегрирано 
развитие на Община Велико Търново - 2021-2027 г. за 2022 г 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 3; ПРОТИВ -0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

6 - 2854 /16.03.2023: Одобряване на проект за подробен устройствен план - парцеларен план (ПУП 
- ПП) за трасе на линеен обект на техническата инфраструктура, гр. Велико Търново, м."Козлуджа" 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
З А -6 ; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 2859 /17.03.2023: Провеждане на редовно заседание на общото събрание на "Асоциация по ВиК 
на обособена територия, обслужвана от "Водоснабдяване и канализация Йовковци ООД", гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

8 - 2862 /17.03.2023: Одобряване на проект за ПУП -ПРЗ и план-схеми за електроснабдяване и 
водоснабдяване, гр. Дебелец, м. "Папик"
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ-0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Общинска собственост /ПК по ОС/ 

ПРОТОКОЛ № 41
Днес, 20.03.2023, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Общинска собственост /ПК по ОС/".

Председател: Георги Марков

Присъствал

• Валентин Точков
• Валерия-Тереза Дончева
• Деян Хаджийски
• Евгени Коев
• Петко Тюфекчиев
• Сунай Мунков
• Тихомир Нанев

Отсъствал

• Калина Широкова 

Присъствали още
Мариела Цонева - директор дирекция "ПП"
Маринела Джартова - началник отдел "УС"
Пламен Нинов - ш . експерт; дирекция "СДЗ"

Дневен ред
1 - 2809-1 /17.03.2023: Определяне на трима общински съветници за членове на работната група за 
събиране, обобщаване и конкретизиране на предложения за честване на Деня на обявяване на 
въстанието на Асеневци в Търново за освобождение на България и възстановяване на Българското 
царство
Становище на комисията: Г. Марков - предлага да подкрепят предложението на водещата 
комисия за трима общински съветници

Комисията подкрепя предложението на водещата комисия за трима съветници в състава на 
работната група:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2 8 1 1 /  17.02.2023: Приемане на Политика за изработване, одобряване, актуализиране и отчитане 
на бизнес програмите на публичните предприятия, контролирани от Община Велико Търново 
Становищ е на ком исията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; П РО ТИ В - 0; ВЪЗДЪРЖ АЛ СЕ -0
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ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 2850 /16.03.2023: Изменение на Наредбата за определянето и администрирането на местните 
такси и цени на услуги на територията на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 2852 /16.03.2023: Годишен доклад за наблюдение изпълнението на Плана за интегрирано 
развитие на Община Велико Търново - 2021-2027 г. за 2022 г 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

6 - 2860 /17.03.2023: Даване съгласие за ползване на помещение за нуждите на Проект "Укрепване 
на общинския капацитет в Община Велико Търново", по Програма "Развитие на човешките 
ресурси"
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 -2 8 6 3  /  17.03.2023: Отмяна на Решение № 1230/26.01.2023 г. на Великотърновски общински 
съвет
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 2864 /17.03.2023: Приемане на списък за 2023 година на общинските жилища по
предназначение, брой, вид и местонахождение
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 2865 /17.03.2023: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 2866 /17.03.2023: Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост; гр. 
Дебелец
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 2867 /17.03.2023: Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, с. Русаля 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 2868 /  17.03.2023: Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, с. Хотница 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 от 3 21.3.2023 п, 10:35



Firefox

13 - 2869 / 17.03.2023: Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, с. Никюп 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

14 - 2870 /17.03.2023: Продажба на недвижим имот - апартамент, гр. Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
З А -6 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

15 - 2871 /17.03.2023: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. 
Самоводене
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

16 - 2872 /17.03.2023: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Миндя 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ С Е -0

17 - 2873 /17.03.2023: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Ново село 
Становище на комисията: Комисията приема предложението;
ЗА - 6; ПРОТИВ- 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

18 - 2874 /17.03.2023: Продажба на недвижим имот по реда на чл.35, ал.З от ЗОС, с. Русаля 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Устройство на територията, транспорт и 
паркиране /ПК по УТТП/

ПРОТОКОЛ № 44
Днес, 20.03.2023, от 14:30 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по ’’Устройство на територията, транспорт и паркиране /ПК по УТТП/".

Председател: Пламен Петров

Присъствал

• Георги Марков
• Даниела Андреева-Тодорова
• Деян Хаджийски
• Драгомир Йосифов
• Йорданка Стефанова
• Петко Тюфекчиев
• Стоян Витанов
• Тодор Тодоров
• Юлия Тонкова
• Якоб ван Бейлен

Присъствали още
Мариела Цонева - директор дирекция ”ПП" 
Маринела Джаргова - началник отдел "УС" 
арх. Дарина Стаматова - дирекция "СУТ" 
Цветомила Кьосева - дирекция "СУТ"

Дневен ред
1 -2811/17.02.2023: Приемане на Политика за изработване, одобряване, актуализиране и отчитане 
на бизнес програмите на публичните предприятия, контролирани от Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2825 /  27.02.2023: Доклад и финансов отчет за дейността на Управителния съвет на Общински 
фонд "Заедно" за 2022 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2844 / 14.03.2023: Даване съгласие за инвестиционно намерение - част от процедура по 
съгласуване и одобряване на проектна документация за изграждане на бронзов барелеф на Леон 
Филипов на площадното пространство преди Църква ”Св. Св. Петър и Павел"
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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4 - 2850 / 16.03.2023: Изменение на Наредбата за определянето и администрирането на местните 
такси и цени на услуги на територията на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 2852 /  16.03.2023: Годишен доклад за наблюдение изпълнението на Плана за интегрирано 
развитие на Община Велико Търново - 2021-2027 г. за 2022 г 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

6 - 2854 /16.03.2023: Одобряване на проект за подробен устройствен план - парцеларен план (ПУЛ 
- ПП) за трасе на линеен обект на техническата инфраструктура, гр. Велико Търново, м."Козлуджа" 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 2857 /17.03.2023: Даване на разрешение за поставяне на паметна плоча на доц.д-р Илия 
Стойнов в Алеята "Личности на България с принос за Велико Търново"
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 2859 /17.03.2023: Провеждане на редовно заседание на общото събрание на "Асоциация по ВиК 
на обособена територия, обслужвана от "Водоснабдяване и канализация Йовковци ООД", гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Ст. Витанов - Представителят на Общината да постави въпроса на 
заседанието на Общото събрание - битови потребители, корпоративни потребители, 
бюджетни потребители, в кв. Чолаковци, половината кв. Зона Б, половината кв. Пишмана, 
половината стара част на града, цялата Дълга лъка и цялата Западна промишлена зона 
плащат за пречистване на вода без да се пречиства. Той ще направи питане към кмета по 
темата, но следващия месец. Въпросът е поставен до Прокуратурата от него и още няколко 
общински съветници. Накрая Прокуратурата признава становището на ВиК, което е пълна 
лъжа. Те ще жалят решението на Прокуратурата, но тъй като Общината е засегната, нека на 
заседанието на Асоциацията да се постави въпросът защо хората плащат за нещо, което не 
получават. От една страна е замърсяването на р. Янтра, от друга - плащането.
Пл. Петров - цената на водата е солидарна цена, ползваш, не ползваш - плащаш.
Ст. Витанов - не е така, в с. Ветринци не плащат нито канал, нито пречистване, защото не 
ползват. В Самоводене плащат само канал.

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

9 - 2861 /17.03.2023: Одобряване на задание и разрешаване изработване на проект ПУП -ПР, за 
изменение на ПУП на е. Присово
Становище на комисията; арх. Др. Йосифов - гледано ли е на Експертен съвет 
Пл. Петров - няма решение на Експертен съвет в преписката
арх. Др. Йосифов - предлага да се изиска становище на Експертен съвет, тъй като става 
въпрос за обединяване на квартали, и също да се изиска застроителни планове, за да се види 
какво предвижда застрояването.

Комисията приема предложението на арх. Йосифов:
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ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

Комисията предлага отлагане до получаване на становище и планове за застрояване от 
ЕСУТ на Община Велико Търново:
ЗА -10 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 2862 /17.03.2023: Одобряване на проект за ПУЛ -ПРЗ и план-схеми за електроснабдяване и 
водоснабдяване, гр. Дебелец, м. "Палик"
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 2865 /17.03.2023: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 2871 /17.03.2023: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. 
Самоводене
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -1 0 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

13 - 2872 /17.03.2023: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Миндя 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

14 - 2873 /17.03.2023: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Ново село 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

15 - 2874 /17.03.2023: Продажба на недвижим имот по реда на чл.35, ал.З от ЗОС, с. Русаля 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -1 0 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

16 - 2809-1 / 17.03.2023: Определяне на трима общински съветници за членове на работната група 
за събиране, обобщаване и конкретизиране на предложения за честване на Деня на обявяване на 
въстанието на Асеневци в Търново за освобождение на България и възстановяване на Българското 
царство
Становище на комисията: Пл. Петров - предлага да подкрепят предложението на водещата 
комисия по ОНК.
Комисията подкрепя предложението на водещата комисия за трима съветници в състава на 
работната група: '
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Здравеопазване и социални дейности /ПК по

Днес, 21.03.2023, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Здравеопазване и социални дейности /ПК по ЗСДЛ

Председател: Николен Стойнов

Присъствал

• Валентин Точков
• Даниела Андреева-Тодорова
• Димитър Чолаков
• Иван Александров
• Красин Каракоцев
• М авродиКалейнски
• Светослав Дермански
• Юлия Тонкова

Присъствали още
М ариела Цонева - директор дирекция "ПП"
Пламен Нинов - ш . експерт, дирекция "СДЗ"
М аринела Джартова - началник отдел "УС"
Христина Станчева - секретар МКБППМН

1 - 2809-1 /17.03.2023: Определяне на трима общински съветници за членове на работната група за 
събиране, обобщаване и конкретизиране на предложения за честване на Деня на обявяване на 
въстанието на Асеневци в Търново за освобождение на България и възстановяване на Българското 
царство
Становище на комисията: д-р Н. Стойнов - предлага да подкрепят предложението на 
водещата комисия за трима съветници за членове на работната група, ако няма предложения 
в тази. Предходните комисии се обединиха около това предложение, 
д-р М. Калейнски - предлага Елена Чамуркова за член на работната група.
Д. Чолаков - точно преди година е входирал своето предложение относно тази дата 26 
октомври. В него точно и ясно е обозначил какво да стане и какво не. Вследствие на което 
смята тази комисия (работна група) за абсолютно безпредметна. Който не го е чел 
предложението му, както заместник-кмета по културата Нейко Генчев, моли да го прочете и 
да се запознае, ако желае да вземе отношение по въпроса. Не може да подкрепи подобна 
точка.
д-р Н. Стойнов - оттегля предложението си.

Комисията предлага Елена Чамуркова за член на работната група:
ЗА - 6; ПРО ТИ В-0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

2 - 2 8 1 1 /  17.02.2023: Приемане на Политика за изработване, одобряване, актуализиране и отчитане

ПРОТОКОЛ № 49

Дневен ред
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на бизнес програмите на публичните предприятия, контролирани от Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2815 / 21.02.2023: Утвърждаване решението на комисията за номиниране и провеждане на 
конкурсна процедура за избор на управител на "Център за психично здраве-Велико Търново" 
ЕООД
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 2820 / 23.02.2023: Утвърждаване на решението на комисията за номиниране и провеждане на 
конкурсна процедура за избор на управител на "Специализирана болница за активно лечение на 
пневмо-фтизиатрични заболявалия "Д-р Трейман" ЕООД, гр. Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 2825 /  27.02.2023: Доклад и финансов отчет за дейността на Управителния съвет на Общински 
фонд "Заедно" за 2022 г.
Становище на комисията: д-р М. Калейнски - къде се намира архивът, къде може да се 
запознае с документите
М. Филипова - архивът се намира в Звено "Административно обслужване на 
Великотърновски общински съвет".
д-р Н. Стойнов - председател на фонда е г-н Спирдонов, нека д-р Калейнски да се обърне към 
председателя, за да се запознае с документите.

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 2850 /16.03.2023: Изменение на Наредбата за определянето и администрирането на местните 
такси и цени на услуги на територията на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 2852 /16.03.2023: Годишен доклад за наблюдение изпълнението на Плана за интегрирано 
развитие на Община Велико Търново - 2021-2027 г. за 2022 г 
Становище на комисията: Кр. Каракоцев - кой го е изготвил
д-р Н. Стойнов - предложението е изготвено от г-жа Цонева, съгласувано е от г-жа Йонкова. 
Кр. Каракоцев - благодари за отговора.

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

8 - 2858 / 17.03.2023: Отчет за дейността на Местната комисия за борба срещу противообществени 
прояви на малолетните и непълнолетните за 2022 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 2860 / 17.03.2023: Даване съгласие за ползване на помещение за нуждите на Проект "Укрепване
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на общинския капацитет в Община Велико Търново", по Програма "Развитие на човешките 
ресурси"
Становище на комисията: д-р М. Калейнски - кой е ръководител на проекта 
Пл. Нинов - г-жа Росица Димитрова

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 2866 /17.03.2023: Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост; гр. 
Дебелец
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 2867 /17.03.2023: Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост; с. Русаля 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 2868 /17.03.2023: Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, с. Хотница 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

13 - 2869 /17.03.2023: Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, с. Ни кюп 
Становище на комисията: Комисията приема предложението: ^
ЗА - 8; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Спорта, туризма, децата и младежта /ПК по
СТДМ/

ПРОТОКОЛ № 43
Днес, 21.03.2023, от 15:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Спорта, туризма, децата и младежта /ПК по СТДМ/".

Председател: Деян Куздов

Присъствал

• Георги Недев
• Елена Чамуркова
• Иван Александров
• Йорданка Стефанова
• Красин Каракоцев
• Михаил Михалев
• Тихомир Нанев

Отсъствал

• Сунай Мунков 

Присъствали още
Мариела Цонева - директор дирекция "ШГ 
Христина Станчева - секретар МКБППМН

Дневен ред
1 - 2809-1 /17.03.2023: Определяне на трима общински съветници за членове на работната група за 
събиране, обобщаване и конкретизиране на предложения за честване на Деня на обявяване на 
въстанието на Асеневци в Търново за освобождение на България и възстановяване на Българското 
царство
Становище на комисията: Комисията подкрепя предложението на водещата комисия по ОНК 
за трима съветници:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2-2811 /  17.02.2023: Приемане на Политика за изработване, одобряване, актуализиране и отчитане 
на бизнес програмите на публичните предприятия, контролирани от Община Велико Търново 
С тановищ е на ком исията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

3 - 2825 /  27.02.2023: Доклад и финансов отчет за дейността на Управителния съвет на Общински 
фонд "Заедно" за 2022 г.
Становищ е на ком исията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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4 - 2842 /  13.03.2023: Присъединяване на Велико Търново към инициативата EFFE SEAL за 
фестивални градове и региони на Европейска фестивална асоциация 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
З А -5 ; П РО ТИ В-0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ С Е -0

5 - 2850 /16.03.2023: Изменение на Наредбата за определянето и администрирането на местните 
такси и цени на услуги на територията на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 2852 /  16.03.2023: Годишен доклад за наблюдение изпълнението на Плана за интегрирано 
развитие на Община Велико Търново - 2021-2027 г. за 2022 г
Становище на комисията: Е. Чамуркова - относно цитирания брой население на Велико 
Търново - посочено е, че на 286 жители на града се пада по X общински служител и 
населението е обслужено много добре. Ако може да бъде разтълкувано какво означава това. В  
ПИРО пише, че населението е малко над 84 000 души, колко са общинските служители в 
такъв случай.
М. Цонева - информацията за населението са я взели от последното преброяване, не се има 
предвид само служителите в общинската администрация в тази административна сграда, а 
от всички общински служби. Ще направи такава справка и за сесията ще я даде като 
подробна информация откъде е взето, как е изчислено.
М. Михалев - информацията за населението на практика е от последното преброяване, 
записано е 65 000 жители на град Велико Търново, цитира по памет, а от преброяването е 58 
000 жители. С г-н Панов са влезли в един диалог относно това кое е по ГРАО и т.н. Какъв е 
използвания източник.
М. Цонева - по-голямата информация, която е използвана, е от официална справка, изискана 
от НСИ. Ще набави тази информация и ще я предостави за сесията. Вижда се, че 
изпълнението към днешна дата на база на 7-годишния период, е средно 9,37 по всички 
приоритети. С най-малко отчетени стойности и резултати е приоритет Интегрирано 
териториално развитие, предвид това, че държавните стратегии и стратегическите планове, 
документи и политики са със забавен ход. Трябваше през 2022 г. да бъдат приети всички 
планове, по които общините да се движат, финансирането да бъде ясно, програмите да бъдат 
отворени. Общините са строго зависими от политиката на национално ниво.

Комисията приема предложението:
ЗА -3 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

7 - 2858 /17.03.2023: Отчет за дейността на Местната комисия за борба срещу противообществени 
прояви на малолетните и непълнолетните за 2022 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Нормативно-правна уредба и обществен ред
/ПК по НПУОР/ 

ПРОТОКОЛ № 50
Днес, 23.03.2023, от 14:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Нормативно-правна уредба и обществен ред /ПК по НПУОР/".

Председател: Гергана Евтимова

Присъствал

• Драгомир Йосифов
• Елена Чамуркова
• Росен Иванов
• Стефан Антонов
• Христо Стоев

Отсъствал

• Сунай Мунков

Присъствали още
Мариела Цонева - директор дирекция "ПП"
Хатидже Юсменова - ст. юрисконсулт; дирекция "ОМДС"
Христина Станчева - секретар МКБППМН 
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"

Дневен ред
1 - 2809-1 /17.03.2023: Определяне на трима общински съветници за членове на работната група за 
събиране, обобщаване и конкретизиране на предложения за честване на Деня на обявяване на 
въстанието на Асеневци в Търново за освобождение на България и възстановяване на Българското 
царство
Становище на комисията: Комисията подкрепя предложението на водещата комисия по 
ОНК:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2811 /17.02.2023: Приемане на Политика за изработване, одобряване, актуализиране и отчитане 
на бизнес програмите на публичните предприятия, контролирани от Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2825 / 27.02.2023: Доклад и финансов отчет за дейността на Управителния съвет на Общински 
фонд "Заедно" за 2022 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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4 - 2838 /  08.03.2023: Отговор от ОДПГ относно възражение от Петко Петков 
Становище на комисията; Комисията приема за сведение:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 2850 /16.03.2023: Изменение на Наредбата за определянето и администрирането на местните 
такси и цени на услуги на територията на Община Велико Търново
Становище на комисията; Г. Евтимова - изказване относно оспорваната от прокуратурата 
разпоредба на чл. 36, т. 16. Не е обяснено по-подробно в предложението защо се предлага да 
отпадне този член, липсва мотивация.
Д. Йонкова - защото има предложение от прокуратурата и го изпълняват. Преценили са, че 
такава е съдебната практика, затова предлагат отмяна на чл. 36, т*16*
Г. Евтимова - не е ясно защо се отменя тази разпоредба, забележка към администрацията - да 
дават по-подробна информация. Техническа корекция в параграф 2 - да се изпише точно 
наименованието на наредбата.

Комисията приема предложението заедно с техническата корекция в параграф 2от проекта за 
решение - коректно изписване на наименованието на наредбата: "Наредба за определянето и 
администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на община Велико 
Търново”
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 2852 / 16.03.2023: Годишен доклад за наблюдение изпълнението на Плана за интегрирано 
развитие на Община Велико Търново - 2021-2027 г. за 2022 г 
Становище на комисията: Комисията приема предложението;
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 2858 /17.03.2023: Отчет за дейността на Местната комисия за борба срещу противообществени 
прояви на малолетните и непълнолетните за 2022 г.
Становище на комисията: Докладва Хр. Станчева.
Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Проблеми на гражданското общество и борба с 
корупцията /ПК по ПГОБК/

ПРОТОКОЛ № 40
Днес, 23.03.2023, от 13:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Проблеми на гражданското общество и борба с корупцията /ПК по 
ПГОБК/".

Председател: Петко Тюфекчиев 

Присъствал

• Даниела Андреева-Тодорова
• Димитър Чолаков
• Драгомир Йосифов
• Жельо Желев
• Мавроди Калейнски
• Светослав Дермански

Присъствали още
М ариела Цонева - директор дирекция "ПП"

Дневен ред
1 - 2809-1 /  17.03.2023: Определяне на трима общински съветници за членове на работната група за 
събиране, обобщаване и конкретизиране на предложения за честване на Деня на обявяване на 
въстанието на Асеневци в Търново за освобождение на България и възстановяване на Българското 
царство
Становище на комисията: Д. Чолаков - ще повтори изказването си от заседанието на ПК по 
ЗСД. Преди година е входирал своето предложение относно тази дата 26 октомври. Досега 
кметът на Общината не е дал никакво становище по предложението, нито положително, пито 
отрицателно. В него точно и ясно е изразил какво точно да бъде направено. Който не го е чел, 
както заместник-кмета по културата Нейко Генчев, моли да го прочете и да се запознае, ако 
желае да вземе отношение по въпроса. Вследствие на което смята тази комисия (работна 
група) за абсолютно безпредметна.
П. Тюфекчиев - предлага да подкрепят предложението на водещата комисия.

Комисията подкрепя предложението на водещата комисия по ОНК:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

2 - 2811 /  17.02.2023: Приемане на Политика за изработване, одобряване, актуализиране и отчитане 
на бизнес програмите на публичните предприятия, контролирани от Община Велико Търново 
С тановищ е на ком исията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; П РО ТИ В - 0; ВЪЗДЪРЖ АЛ СЕ -0

I от 2

3 - 2825 /  27.02.2023: Доклад и финансов отчет за дейността на Управителния съвет на Общински 
фонд "Заедно" за 2022 г.
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Становище на комисията: Комисията приема предложението: 
ЗА - 6; ПРОТИВ- 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 2850 /16.03.2023: Изменение на Наредбата за определянето и администрирането на местните 
такси и цени на услуги на територията на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 2852 /16.03.2023: Годишен доклад за наблюдение изпълнението на Плана за интегрирано 
развитие на Община Велико Търново - 2021-2027 г. за 2022 г 
Становище на комисията:

М. Цонева - на друга комисия имаше въпроси за някои от данните, откъде са взети. Има 
ангажимент до сесията да предостави на общинските съветници информацията с конкретни 
уеб адреси (линкове) откъде цифрите и анализите са взети. Информацията, която 
задължително трябва да бъде посочена в тези годишни доклади, е една единствена и тя е 
официалната статистика на НСИ. Никоя друга информация, съгласно условията на 
методическите указания, не може да бъде релевантна за такъв документ*

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:.
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Бюджет и финанси /ПК по БФ/ 

ПРОТОКОЛ № 49
Днес, 23.03.2023, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Бюджет и финанси /ПК по БФ/".

Председател: Калина Широкова -  O f СЪ сТ&А/1 А

Присъствал

• Гергана Евтимова
• Гюнай Далоолу
• Красин Каракоцев
• Мариян Арабаджиев
• Росен Иванов
• Стоян Витанов
• Христо Стоев
• Юлия Тонкова
• Якоб ван Бейлен

Отсъствал

• Атанас Парушев

Присъствали още
Мариела Цонева - директор дирекция "ПП"
Росица Димитрова - директор дирекция "СДЗ"
Пламен Нинов - гл. експерт, дирекция "СДЗ" 
ш. счетоводител и щ. юрисконсулт на КОЦ-В. Търново" ЕООД

Дневен ред
1 - 2809-1 /  17.03.2023: Определяне на трима общински съветници за членове на работната група за 
събиране, обобщаване и конкретизиране на предложения за честване на Деня на обявяване на 
въстанието на Асеневци в Търново за освобождение на България и възстановяване на Българското 
царство
Становище на комисията: В. Дончева - на комисията по ОНК се взе решение да предложат за 
членове на работната група Евгени Коев, Димитър Чолаков и Мариян Арабаджиев.
Е. Чамуркова - прави си отвод от направената номинация на комисия по ЗСД.

Комисията приема предложението на водещата комисия по ОНК:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2-2811/17 .02 .2023: Приемане на Политика за изработване, одобряване, актуализиране и отчитане 
на бизнес програмите на публичните предприятия, контролирани от Община Велиш Търново 
Становище на комисията: Ст. Витанов - Росен Иванов положи много усилия по отношение 
вкарване в релсите на правилата и процедурите по управление на търговските дружества. 
Трябва да му присъдят званието "Доктор на местните икономически науки". Може би има 
двама съветници така активни - това е Росен Иванов и Гергана Евтимова в нейната комисия.
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Поздравления към Росен Иванов за всичко, което прави в тази област.

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ -0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2825 /  27.02.2023: Доклад и финансов отчет за дейността на Управителния съвет на Общински 
фонд "Заедно" за 2022 г.
Становище на комисията; Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 2850 /16.03.2023: Изменение на Наредбата за определянето и администрирането на местните 
такси и цени на услуги на територията на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

5 - 2852 /16.03.2023: Годишен доклад за наблюдение изпълнението на Плана за интегрирано 
развитие на Община Велико Търново - 2021-2027 г. за 2022 г 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ -1 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

6 - 2853 /16.03.2023: Съгласие за кандидатстване по Национален план за възстановяване и 
устойчивост, Компонент 4 " Нисковъглеродна икономика", Процедура чред подбор BG - RPR-4.020 
-"  Подкрепа за устойчиво енергийно обновяване на публичен сграден фонд за административно 
обслужване, култура и спорт"
Становище на комисията: Кр. Каракоцев - написано е, че максималната стойност на 
помощта е 3 млн. лв. За колко ще кандидатства Общината, колко ще е самоучастието. 
Приветства предложението, най-сетне там ще има отопление. Има ли краен срок за 
изпълнение.
М. Цонева - срокът за кандидатстване е 28 април 2023 г. 3 млн. лв. е безвъзмездната помощ, 
15 900 000 лв. е общият бюджет за Юте общини в първата група* Около 5-6 проекта ще бъдат 
финансирани. Преценили са, че трябва да представят един сериозен обект, който да отговори 
на всички допустими критерии, за да може да събере максимален брой точки. Стриктно са 
спазили условието да осигурят собствен принос. Надяват се колегите от дирекция "СУТ” 
последно оглеждат обследванията за енергийна ефективност, за да може предложените мерки 
да бъдат остойностени на база на адекватните цени по списъка на единния класификатор по 
строителство. Надяват се 3 млн. лв. да е БФП и колкото излезе за адаптираната среда за хора 
с увреждания - да бъде собствен принос. Оценителната комисия си запазва правото да 
променя стойностите по пера. Ако тя прецени, че не са сметнали правилно строителството, 
авторския надзор или строителния, или въвеждането в експлоатация, може категорично да 
промени стойностите на бюджета. В тримесечните отчети ще излязат точните числа. 
Крайният срок за изпълнение е 30 месеца след подписване на договора за БФП.

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 2859 /17.03.2023: Провеждане на редовно заседание на общото събрание на "Асоциация по ВиК 
на обособена територия, обслужвана от "Водоснабдяване и канализация Йовковци ООД", гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
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ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

ПРЕДСЕДАТЕЛ:............................... ПРОТОКОЛИСТ:.......
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Икономически въпроси /ПК по ИВ/ 

ПРОТОКОЛ № 57
Днес, 23.03.2023, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Икономически въпроси /ПК по ИВ/".

Председател: Росен Иванов

Присъствал

• Валерия-Тереза Дончева
• Гюнай Далоолу
• ДеянКуздов
• Елена Чамуркова
• Жельо Желев
• Мариян Арабаджиев
• Стефан Антонов
• Христо Стоев

Отсъствал

• Атанас Парушев
• Калина Широкова

Присъствали още
Мариела Цонева - директор дирекция "ПП"
Росица Димитрова - директор дирекция "СДЗ"
Пламен Нинов - ш. експерт, дирекция "СДЗ" 
ш. счетоводител и гл. юрисконсулт на КОЦ-В. Търново" ЕООД

Дневен ред
1 - 2809-1 /17.03.2023: Определяне на трима общински съветници за членове на работната група за 
събиране, обобщаване и конкретизиране на предложения за честване на Деня на обявяване на 
въстанието на Асеневци в Търново за освобождение на България и възстановяване на Българското 
царство
Становище на комисията: В. Дончева - на комисията по ОНК се взе решение да предложат за 
членове на работната група Бвгени Коев, Димитър Чолаков и Мариян Арабаджиев.
Е. Чамуркова - прави си отвод от направената номинация на комисия по ЗСД.

Комисията приема предложението на водещата комисия по ОНК:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2-2811/17 .02 .2023: Приемане на Политика за изработване, одобряване, актуализиране и отчитане 
на бизнес програмите на публичните предприятия, контролирани от Община Велико Търново 
Становище на комисията: Ст. Витанов - Росен Иванов положи много усилия по отношение 
вкарване в релсите на правилата и процедурите по управление на търговските дружества. 
Трябва да му присъдят званието "Доктор на местните икономически науки”. Може би има 
двама съветници така активни - това е Росен Иванов и Гергана Евтимова в нейната комисия.
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Поздравления към Росен Иванов за всичко, което прави в тази област.

Комисията приема предложението;
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2815 / 21.02.2023: Утвърждаване решението на комисията за номиниране и провеждане на 
конкурсна процедура за избор на управител на "Център за психично здраве-Велико Търново" 
ЕООД
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 2820 /  23.02.2023: Утвърждаване на решението на комисията за номиниране и провеждане на 
конкурсна процедура за избор на управител на "Специализирана болница за активно лечение на 
пневмо-фгизиатрични заболявалия "Д-р Трейман" ЕООД, гр. Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 2825 /  27.02.2023: Доклад и финансов отчет за дейността на Управителния съвет на Общински 
фонд "Заедно" за 2022 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 2837 /  07.03.2023: Утвърждаване на решението на комисията за номиниране и провеждане на 
конкурсна процедура за избор на управител на "Обредни дейности" ЕООД 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

Хр. Стоев не участва в гласуването, поради конфликт на интереси.

7 - 2847 /  15.03.2023: Регистриран одитор за извършване на независим финансов одит на ГФО на 
"КОЦ-В. Търново" ЕООД за 2023 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 2850 /  16.03.2023: Изменение на Наредбата за определянето и администрирането на местните 
такси и цени на услуги на територията на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 2852 /  16.03.2023: Годишен доклад за наблюдение изпълнението на Плана за интегрирано 
развитие на Община Велико Търново - 2021-2027 г. за 2022 г 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

10 - 2853 /16.03.2023: Съгласие за кандидатстване по Национален план за възстановяване и 
устойчивост, Компонент 4 " Нисковъглеродна икономика", Процедура чред подбор BG - RPR-4.020
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-"  Подкрепа за устойчиво енергийно обновяване на публичен сграден фонд за административно 
обслужване, култура и спорт"
Становище на комисията: Кр. Каракоцев - написано е, че максималната стойност на 
помощта е 3 млн. лв. За колко ще кандидатства Общината, колко ще е самоучастието. 
Приветства предложението, най-сетне там ще има отопление. Има ли краен срок за 
изпълнение.
М. Цонева - срокът за кандидатстване е 28 април 2023 г. 3 млн. лв. е безвъзмездната помощ, 
15 900 000 лв. е общият бюджет за Юте общини в първата група. Около 5-6 проекта ще бъдат 
финансирани. Преценили са, че трябва да представят един сериозен обект, който да отговори 
на всички допустими критерии, за да може да събере максимален брой точки. Стриктно са 
спазили условието да осигурят собствен принос. Надяват се колегите от дирекция "СУТ" 
последно оглеждат обследванията за енергийна ефективност, за да може предложените мерки 
да бъдат остойностени на база на адекватните цени но списъка на единния класификатор по 
строителство. Надяват се 3 млн. лв. да е БФП и колкото излезе за адаптираната среда за хора 
с увреждания - да бъде собствен принос. Оценителната комисия си запазва правото да 
променя стойностите по пера. Ако тя прецени, че не са сметнали правилно строителството, 
авторския надзор или строителния, или въвеждането в експлоатация, може категорично да 
промени стойностите на бюджета. В тримесечните отчети ще излязат точните числа. 
Крайният срок за изпълнение е 30 месеца след подписване на договора за БФП.

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ- 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 2859 /17.03.2023: Провеждане на редовно заседание на общото събрание на "Асоциация по 
ВиК на обособена територия, обслужвана от "Водоснабдяване и канализация Йовковци ООД", гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

12 - 2860 /17.03.2023: Даване съгласие за ползване на помещение за нуждите на Проект 
"Укрепване на общинския капацитет в Община Велико Търново", по Програма "Развитие на 
човешките ресурси"
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Образование, наука и култура /ПК по ОНК/

ПРОТОКОЛ № 43
Днес, 23.03.2023, от 15:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Образование, наука и култура /ПК по ОНК/".

Председател: Валерия-Тереза Дончева

Присъствал

• Георги Недев
• Евгени Коев
• Жельо Желев
• Иван Александров
• Мариян Арабаджиев
• Мирослав Трифонов
• Михаил Михалев
• Светослав Дермански
• Якоб ван Бейлен

Отсъствал

• Атанас Парушев 

Присъствали още
Нейко Генчев - заместник-кмет "Хуманитарни дейности" 
Мариела Цонева - директор дирекция "ПП"
Христина Станчева - секретар МКБППМН 
Хатидже Юсменова - ст. юрисконсулт

Дневен ред
1 - 2809-1 /17.03.2023: Определяне на трима общински съветници за членове на работната група за 
събиране, обобщаване и конкретизиране на предложения за честване на Деня на обявяване на 
въстанието на Асеневци в Търново за освобождение на България и възстановяване на Българското 
царство
Становище на комисията: д-р И. Александров - предлага Евгени Коев.
Е* Коев - предлага Димитър Чолаков.
В. Дончева - подкрепя предложението
Я. Бейлен - мисли, че не е лошо, освен членове от комисията но култура, да има също и един 
член от комисията за туризъм и младежта и затова също подкрепя номинацията от другата 
комисия за Елена Чамуркова.
д-р И. Александров - предлага Мариян Арабаджиев.
В. Дончева - предлага комисията по ОНК да се обединят около трите номинации на Евгени 
Коев, Димитър Чолаков и Мариян Арабаджиев. На сесията общинският съвет ще реши кои 
трима съветници да определи за членове на работната група. Предлага да гласуват ан блок 
трите направени номинации.

1 от 4

Комисията приема да гласуват ан блок трите предложения: 
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Комисията предлага за членове на работната група Евгени Коев, Димитър Чолаков и 
Мариян Арабаджиев:
ЗА -1 0 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2-2811 /17.02.2023: Приемане на Политика за изработване, одобряване, актуализиране и отчитане 
на бизнес програмите на публичните предприятия, контролирани от Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ С Е -1

3 - 2825 /  27.02.2023: Доклад и финансов отчет за дейността на Управителния съвет на Общински 
фонд "Заедно" за 2022 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 2842 /13.03.2023: Присъединяване на Велико Търново към инициативата EFFE SEAL за 
фестивални градове и региони на Европейска фестивална асоциация
Становище на комисията: В. Дончева - много приятно предложение за присъединяване на 
Велико Търново към една инициатива, която е част от фестивалните градове и региони на 
Европейската фестивална асоциация. Дава думата на г-н Генчев.
Н. Генчев - наистина много приятна инициатива. Предоставя им се тази възможност, няма 
финансов ангажимент за Общината. Членството в тази елитна организация носи много ползи 
и възможности, но и някои задължения - да се държат като фестивален град, да спазват 
определени принципи и правила. Имат възможност да работят с най-добрите фестивални 
градове директно. Членството ще стане валидно, когато бъде подписано от кмета или от 
негов представител, в края на април.
М. Михалев - как са станали контактите, те ли са потърсили Общината или обратното.
Н. Генчев - контактуват от доста време, членове са на Европейската федерация от 
създаването й. Два от фестивалите на Община В. Търново получиха най-високи оценки.

Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 2844 /14.03.2023: Даване съгласие за инвестиционно намерение - част от процедура по 
съгласуване и одобряване на п р о ек та  документация за изграждане на бронзов барелеф на Леон 
Филипов на площадното пространство преди Църква "Св. Св. Петър и Павел"
Становище на комисията: В. Дончева - становище на администрацията липсва все още.
Може да подкрепят принципно предложението, въпреки че все още няма становище на 
кмета, или да разгледат точката, когато има становище. Съгласна е с предложението, но е 
важно как ще процедират, досега не са разглеждали точки, по които няма становище. Смята, 
че трябва да подкрепят принципно предложението за изграждане на баралеф на Леон 
Филипов.
М. Михалев - нека да подкрепят принципно. В момента се разрушава част от оградата на 
Старото военно училище, която е дело на Леон Филипов. Те като общински съветници е 
добре да си дадат сметка, когато правят барелефи или нещо което напомня за един достоен 
великотьрновец, как опазват това, заради което е станал достоен. Може би трябва да излязат 
с някаква ясна позиция, която да защити направеното от хора като Леон Филипов, 
д-р И. Александров - също споделя мнението да подкрепят предложението, да се даде ход на 
инициативата. Нека да се даде възможност на инициативата на тази неправителствена 
организация да създаде необходимите действия, за да може изпълнението на този паметник да 
бъде реалност.
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M. Трифонов - "Пътят към Ада е постлан с добри намерения". Всички са го чували хиляди 
пъти. Разбира се, че е съгласен с всичко казано* Разбира се, че Леон Филипов е величина. Но 
ако създадат сега прецедент, това означава да се подчинят да създават прецеденти и занапред. 
Предлага да не разглеждат сега тази точка, да препоръчат възможно най-бързо да има 
становище, и след това да я гласуват.
£ . Коев - да приемат принципно предложението с препоръката администрацията да даде 
становище до сесията, за да може да се разгледа от общинския съвет.
В. Дончева - комисията може да реши да разглежда ли точката или не*
М. Трифонов - това, че администрацията не е дала становище до този момент, е нейн 
проблем, не бива да се превръща в проблем на комисията*
В. Дончева - важно е да има становище на администрацията.

Комисията приема предложението за даване на съгласие за изграждане на барелеф на Леон 
Филипов:
З А - 8; П РО ТИ В- 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 1

6 - 2850 /16.03.2023: Изменение на Наредбата за определянето и администрирането на местните 
такси и цени на услуги на територията на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 2852 /16.03.2023: Годишен доклад за наблюдение изпълнението на Плана за интегрирано 
развитие на Община Велико Търново - 2021-2027 г. за 2022 г
Становище на комисията: Я.Бейлен - в последните 2 страници от доклада са направени 
няколко препоръки за подобрение на 11ИРО. Кога са направени тези препоръки и докога са? 
Ако докладът е подготвен от администрацията, тогава логично препоръките са към 
Общинския съвет.
М. Цонева - годишният доклад се изготвя въз основа на приетите методически указания за 
разработване и изпълнение. Задължителен елемент е докладът да включва препоръки. Тези 
препоръки имат незадължителен характер, но така или иначе администрацията се 
съобразява с тях. При условия на външни обстоятелства, които ще повлияят върху 
внедряването на една или друга мярка по препоръките, администрацията ще се съобрази в 
рамките на 2023 г., за да може да се покаже резултатът в следващата година.
Я. Бейлен - да разбира, че ако приемат доклада, съшо така ще приемат и тези три препоръки. 
Т.е. не е задължително отделно да се гласуват.
М. Цонева - няма нужда. Във връзка с проведени вече комисии е поела ангажимент да 
предостави по-детайлна информация, касаеща данни, технически анализи, статистики, 
такава ще бъде предоставена чрез Звеното към общинския съвет. Информацията ще съдържа 
конкретни линкове. Съгласно методическите указания Министерството определя условията, 
информацията, която се ползва за изготвяне на докладите, да бъде официално и основно от 
Националния статистически институт. Затова при някои детайли информацията е 
разминаваща се, но е обективна и вярна. НСИ борави с 2 потока информационни данни - от 
преброяването и от текуща статистика, конто те по закон я правят всяка година. По 
отношение броя на жителите на града са ползвали текущата статистика, т.е. към 31.12.2021 г., 
а не към преброяването. Информация, ползвана от преброяването, касае друг тип 
компоненти, които са задължителни за годишния доклад, и които ги няма в текущата 
статистика. Цялата тази информация с конкретни линкове ще бъде предоставена на 
общинските съветници до сесията.
Я. Бейлен - една препоръка от него -  на стр. 20 в доклада мисли, че има някаква нередност, в 
таблица 1.1.4 числата не отговарят на процентите.
М. Цонева - да, техническа грешка е, ще го отразят в официалния документ, който трябва да 
публикуват на сайта.
М. Михалев - има нещо вярно, че не е изцяло завършено преброяването в страната., въпреки
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че излязоха официални данни още миналата година. Не мисли, че има проблем да се ползват, 
още повече че в доклада е посочена 2021 г. Ако се ползват текущи данни за броя на 
населението, защо не е описана 2022 г., все пак докладът разглежда 2022 г. Губи му се една 
година. На каква база избират кои данни да ползват. В един случай звучи по-добре да се 
напише, че има повече хора във Велико търново, в друг случай в сметките е по-добре да 
излезе, че по-малко души се падат на глава от населението администрация, за да не каже 
някой, че е много разширена администрацията.
М. Цонева - предполага, че от данните, които ще получат, ще стане ясно. Там, където 
компонентите ги няма като текуща статистика - трудова миграция, здравеопазване, са ги 
взели от преброяването. Всички данни са от официалната статистика на НСИ. Т а м , където 
има по-актуални данни във времето - брой население, са я взели пак от НСИ, но от служебен 
документ от 31.12.2021 г. В методиката се казва всички официални данни да са от НСИ. Все 
още НСИ не е излязъл с официални данни за 2022 г.

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ -1 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

8 - 2853 /  16.03.2023: Съгласие за кандидатстване по Национален план за възстановяване и 
устойчивост, Компонент 4 " Нисковъглеродна икономика", Процедура чред подбор BG - RPR-4.020 
- "  Подкрепа за устойчиво енергийно обновяване на публичен сграден фонд за административно 
обслужване, култура и спорт"
Становище на комисията: д-р Александров - изказване в подкрепа на предложението.
М. Цонева - Община Велико Търново спада към Първа група общини, това са 10 големи 
общини. Ресурсът, отделен за сгради за култура, е 15 900 000 лв. Ако 3 млн. лв. е максимално 
за една община, е ясно че това прави 5 общини. Затова са избрали да кандидатстват с този 
обект, защото той отговаря максимално на тавана на точките по критериите, по които ще 
бъде оценен. Конкуренцията ще е жестока.

Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 2857 /17.03.2023: Даване на разрешение за поставяне на паметна плоча на доц.д-р Илия 
Стойнов в Алеята "Личности на България с принос за Велико Търново"
Становище на комисията: М. Трифонов - изказване в подкрепа на предложението, 
д-р И. Александров - изказване в подкрепа на предложението.

Комисията приема предложението:
ЗА -10 ; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 2858 / 17.03.2023: Отчет за дейността на М естната комисия за борба срещу 
противообществени прояви на малолетните и непълнолетните за 2022 г. 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 2 ^

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:...
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